
Etter flere år som psykiatrisk sykepleier, bestemte Susanne Anderssen (30) seg for 
å følge en gammel drøm.  

- Jeg har tenkt på det å jobbe med estetisk medisin innen den kosmetiske bransjen i 
mange år. Det er noe som alltid har fascinert meg. Kanskje helt siden ungdomstiden 
da jeg var plaget med akne på ryggen og i ansiktet og virkelig satt meg inn i både 
hud og produkter som kunne hjelpe meg, forteller Susanne åpenhjertelig. 

Men på Sortland, der hun vokste opp var det lite tilbud. 

- Jeg har alltid dekket til ryggen min, har aldri likt eller vært komfortabel med å gå i 
kjoler med bar rygg for eksempel. Og når man som ung jente ikke finner løsning på 
et problem som hos meg skapte bekymring og komplekser, så blir man nærmest 
desperat. Og sånn startet lysten på det å kunne hjelpe andre og meg selv innen 
hudhelse, forteller spesialsykepleieren. 

Susanne har snakket med både venninner og mannen sin om å finne en god vei inn i 
bransjen over flere år. 

- Og når Catrine søkte etter å ansette en sykepleier, var det helt perfekt timing. Jeg 
fikk tips hos en venninne som mente dette måtte være det perfekte for meg, og jeg 
tror jeg skrev fem utkast før jeg sendte søknaden av gårde, smiler Susanne, som 
kjente godt til Catrine og gründerbedriften CNP Hud & Laserklinikk. 

- Catrine er så kunnskapsrik og er den mest kompetente kosmetiske sykepleieren jeg 
kjenner til i bransjen. Det er så imponerende alt den dama får til. Dermed var det en 
drøm som gikk i oppfyllelse når hun tilbød meg jobben på klinikken, og jeg må si det 
var «full match», sier Susanne. 

På klinikken i Ramsalt jobber Susanne i dag med alt av hudbehandlinger. Blant annet 
Dermapen, kjemisk peeling og ikke minst laserbehandlinger. 

- Laserbehandlinger er det jeg fordyper meg i. I tillegg er både jeg og Catrine godt i 
gang med å fordype oss i vår nyeste behandling CoolSculpting Elite, som er 
permanent fettfjerning uten kirurgi, sier Susanne. 

Hun forteller at laserbehandlinger er veldig effektivt og har en fantastisk effekt på 
mange områder.  

- Med laser er det mest av permanent hårfjerning der folk måtte ønske å fjerne hår 
på kroppen. Jeg jobber også med sprengte blodkar, hudoppstramming for de som 
ønsker dette uten kirurgi og ikke minst laser-peeling som går dypt inn i huden – en 
kontrollert trigging slik at hunden selv produserer mer collagen selv. Det er en 
fantastisk jobb, og resultatene er helt utrolige. Både de som kommer umiddelbart 
og de resultatene som skjer over tid, forteller Susanne.  
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Hun trekker fram problematikk som neglesopp hvor energien fra laseren rett og slett 
dreper soppen, men også vorter og arr etter akne, operasjoner eller skade, som kan 
behandles i klinikken med gode resultater. 

- Akkurat nå jobber jeg med et keisersnitt-arr og oppstramming av mage etter flere 
fødsler. Det vi jobber med til daglig her på klinikken er så mye mer enn «bare 
estetikk», fordi det estetiske er så viktig for folk i mange ulike sammenhenger, sier 
spesialsykepleieren. 

Hun mener det bør være opp til hver enkelt å bestemme selv hva man ønsker å 
gjøre noe med og ikke. 

- Det fineste jeg kan gjøre for noen i min jobb er å bidra til at folk føler seg bedre 
med seg selv, om det er smerter eller komplekser som går ut over hverdagen, sier 
Susanne. 

Hun forteller om en hormonforstyrrelse kalt PCOS som ofte forårsaker uønsket 
hårvekst på kroppen og i ansiktet. 

- Nå laserbehandler jeg en jente som plages med uønsket hårvekst, som tidligere 
måtte reise utenbys for å få hjelp. Resultatet er helt fantastisk og gir en god følelse, 
både for meg som sykepleier og ikke minst for henne som opplever at hårveksten 
stopper, forteller Susanne. 
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